
FINANŠU KOMISIJAS SĒDE  

Ādažos, 2021.gada 30.aprīlī                                                                     Protokols Nr. ĀND/1-49/21/5 

 

Sēdi vada:   Komisijas priekšsēdētājs - Ādažu novada domes priekšsēdētājs Māris Sprindžuks. 

Piedalās:     Komisijas locekle - Carnikavas novada domes priekšsēdētāja Daiga Mieriņa. 

Protokolē:  Alise Kreile. 

Sēde notiek:  Attālināti, ZOOM platformā. 

Sēde sākās: plkst. 10.00 un tika slēgta plkst.11.00 

 

D A R B A   K Ā R T Ī B A 

1. Par pašvaldības nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā "Latvijas Sarkanais Krusts".   

2. Par Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas būvniecību. 

3. Par zemes nomu reklāmas norādes izvietošanai Gaujas ielā. 

4. Par pašvaldības zemesgabala Kāpas iela 22 atsavināšanu. 

5. Par mazdārziņu zemes piešķiršanu nomā. 

6. Informatīvs paziņojums par Gaujas ielas gājēju celiņu no Ādažu vidusskolas līdz Zīļu ielai. 

 

S A N Ā K S M E S   G A I T A 

1. Par pašvaldības nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā "Latvijas 

Sarkanais Krusts" 

(ziņo D.Mieriņa) 

D.MIERIŅA informē par 2021.gada 28.aprīlī Carnikavas novada domes sēdē pieņemto lēmumu 

(prot. Nr.7, 2.§), (1.pielikums), par pašvaldības nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

"Latvijas Sarkanais Krusts". 

KOMISIJA NOLEMJ: Atbalstīt 2021.gada 28.aprīlī Carnikavas novada domes sēdē pieņemto lēmumu 

(prot. Nr.7, 2.§). 

 

2. Par Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas būvniecību 

(ziņo D.Mieriņa) 

D.MIERIŅA informē par 2021.gada 24.marta Carnikavas novada domes sēdē pieņemto lēmumu 

(prot. Nr.3, 6.§), (2.pielikums), par Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas būvniecību. Pamatojums 

Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas jaunās ēkas būvniecības nepieciešamībai (3.pielikums). Informē 

par iedzīvotāju un bērnu skaitu Carnikavas novadā uz š.g.28.aprīli, kā arī par bērnu skaitu, kuri atrodas 

rindā uz Carnikavas pašvaldības PII (4.pielikums). Būvprojekta grafiskā daļa: 

https://cloud.carnikava.lv/public.php?service=files&t=4ebe79d3ec47016071859e35ecc7f7f7 

M.SPRINDŽUKS vērš uzmanību, ka saskaņā Attīstības programmā attēlotajiem datiem, rindā uz 

Carnikavas pašvaldības PII ir 60 bērni no Kalngales un 57 bērni no Garciema (līdz 6 gadu vecumam) – 

informācija atšķiras no tā, ko Carnikavas pašvaldība attēlo 4.pielikumā. Informē, ka š.g. 29.aprīlī notika 

saruna ar iepriekšējo Carnikavas izglītības speciālistu, tagad PII “Piejūra” iestādes vadītāju A.KRASTU, 

kura dienu iepriekš apstiprināja, ka pirmo bērnudārzu vajadzēja veidot Garciemā, bet šāds risinājums tika 

atlikts, jo dome nevarēja pamatot VARAM kritēriju, ka rindā uz bērnudārzu jābūt vismaz 100 bērniem. 

Tādēļ investīcijām tika izvēlēta internātskolas rekonstrukcija Siguļos, lai izveidotu PII “Piejūra”. Tas ir 

ieguvums Gaujas un Carnikavas iedzīvotājiem, bet diemžēl neatrisina bērnudārza pieejamību Garciemā 

un Kalngalē.  

M.SPRINDŽUKS telefoniski sazinās ar Ādažu Mākslas un mūzikas skolas direktori Kristīni Savicku, 

kura sniedz viedokli par alternatīviem modeļiem Carnikavas un mākslas skolas programmas realizēšanai, 

https://cloud.carnikava.lv/public.php?service=files&t=4ebe79d3ec47016071859e35ecc7f7f7
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aicinot vērtēt dažādu modeļu piemērotību gan no bērnu interešu viedokļa, gan no izmaksu viedokļa, 

norādot vai ir pamatoti pārvietot bērnus blakus stāvošās ēkās, ja to var darīt vienuviet. Kā vienu no 

labākajiem variantiem uzskata veidot Pamatskolu ar mūzikas un mākslas ievirzi. 

D.MIERIŅA informē, ka pie esošā projekta gada garumā strādāja darba grupa (15 cilvēki), izvērtējot visas 

nianses, tai skaitā tika vērtēti iespējamie pārvaldības modeļi. Jāņem vērā, ka tā brīža pamatskolas direktors 

un Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas direktors toreiz noraidīja priekšlikumu, veidot pamatskolu ar 

mūzikas un mākslas skolas ievirzi. Šādam lēmuma piekrita arī deputāti un tālāk šo jautājumu neskatīja. 

Šobrīd Carnikavas domes deputāti nav lēmuši par kāda cita pārvaldības modeļa ieviešanu, bet ir lēmuši 

par to, ka ir nepieciešams pabeigt izglītības kvartālu tādu, kāds tas bija sākotnēji iecerēts. Plānotā 

Carnikavas Mūzikas un mākslas skola būtu paredzēta 250 bērniem, tādēļ Carnikavas domes deputātiem 

šobrīd bija svarīgi, ka šis projekts tiek virzīts uz priekšu. Par pārvaldības modeli piekrīt, ka par to 

visticamāk būs jādomā jaunajam sasaukumam, bet sākotnēji ir jāatrisina jautājums par telpām, kur 

organizēt stundas. Carnikavas novadā jau šobrīd ir atrisināta bērnudārzu rindas problēma, un kā nākošais 

būtu Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas telpu jautājums.  

M.SPRINDŽUKS uzskata, ka izglītības kvartāla veidošana ir laba ideja un šī vīzija soli pa solim būtu 

jāīsteno. Tomēr aicina vērtēt vai primāri nebūtu jāatrisina bērnudārza pieejamības problēma Garciemā un 

Kalngalē. Augstu pieprasījumu pēc dārziņiem uzrādīja Attīstības programmas ietvaros veiktā iedzīvotāju 

aptauja, kam arī vakardienas sarunā piekrita iepriekšējā Carnikavas izglītības speciāliste A.KRASTA.  

M.SPRINDŽUKS vērš uzmanību, ka atbalsta ieceri par Carnikavas izglītības kvartāla attīstību ar 

daudzfunkcionālu izglītības, mākslas, mūzikas un sporta pakalpojumu pieejamību vienuviet, tomēr aicina 

Carnikavas domes priekšsēdētāju un Carnikavas deputātus respektēt lūgumu – sagatavot arī jaunā 

apvienotā sasaukuma domes deputātiem un administrācijai informāciju par nepieciešamajām investīcijām 

izglītībā Carnikavā un ciematos 2021.- 2024.g., izvērtēt bērnudārzu pieejamības nepieciešamību 

Garciemā un Kalngalē, kā arī pamatot alternatīvas mākslas un mūzikas apguvei jaunajā izglītības kvartālā. 

Alternatīvie modeļi ļautu jaunā sasaukuma deputātiem izvērtēt paredzamo skolas telpu lietderīgo noslodzi 

– koplietošanas iespējas paredzamajiem mācību priekšmetiem un lemt vai Mūzikas un mākslas skolas 

funkcionalitāti ir iespējams apvienot ar Carnikavas pamatskolu. 

D.MIERIŅA aicina virzīt tālāk 2021.gada 24.martā Carnikavas novada domes sēdē pieņemto lēmumu 

(prot. Nr.3, 6.§) uz izpildi. Pauž viedokli, ka ir sniegta izsmeļoša informācija par Carnikavas Mūzikas un 

mākslas skolas jaunās ēkas būvniecības nepieciešamību. Uzskata, ka par institucionālo modeli varēs 

domāt jaunā apvienotā sasaukuma domes deputāti. Vēlreiz vērš uzmanību, ka tikko tika atvērta 

Carnikavas pašvaldības PII “Piejūra”, tādejādi samazinot rindu uz PII. Pat, ja uz 2021.gada 1. septembri 

būs rinda uz PII, tad tā būs neliela.  

D.MIERIŅA informē, ka telefoniski sazinājusies ar A.KRASTU un A.KRASTA vērš uzmanību, ka nebija 

tā domājusi kā M.SPRINDŽUKS interpretēja. Un, ja būs nepieciešams ir gatava ierasties, lai paustu savu 

patieso viedokli. 

M.SPRINDŽUKS aicina balsot par Carnikavas priekšlikumu. Atklāti balsojot ar 1 balsi “Par” (Carnikavas 

novada domes priekšsēdētāja Daiga Mieriņa), 1 balsi “Pret” (Ādažu novada domes priekšsēdētājs Māris 

Sprindžuks), priekšlikums tiek noraidīts. 

M.SPRINDŽUKS aicina balsot par Ādažu priekšlikumu. Atklāti balsojot 1 balsi “Par” (Ādažu novada 

domes priekšsēdētājs Māris Sprindžuks), ar 1 balsi “Pret” (Carnikavas novada domes priekšsēdētāja Daiga 

Mieriņa), priekšlikums tiek apstiprināts. 

Ņemot vērā iepriekš minēto un pamatojoties uz Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likuma 

20.pantu, 

KOMISIJA NOLEMJ: Neatbalstīt 2021.gada 24.martā Carnikavas novada domes sēdē pieņemtā lēmuma 

(prot. Nr.3, 6.§) tūlītēju izpildi un virzīt lēmuma pieņemšanai jaunā sasaukuma domes deputātiem. 

Uzdot Carnikavas novada domei sagatavot jaunā apvienotā sasaukuma domes deputātiem un domes 

administrācijai informāciju par nepieciešamajās investīcijām izglītībā Carnikavā un ciematos 2021.- 
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2024.g., izvērtēt bērnudārzu pieejamības nepieciešamību Garciemā un Kalngalē un piedāvāt alternatīvus 

modeļus mākslas un mūzikas apguvei Carnikavā. 

 

3. Par zemes nomu reklāmas norādes izvietošanai Gaujas ielā 

(ziņo M.Sprindžuks) 

M.SPRINDŽUKS informē par 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.94 

(5.pielikums), par zemes nomu reklāmas norādes izvietošanai Gaujas ielā. 

KOMISIJA NOLEMJ: Atbalstīt 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.94. 

 

4. Par pašvaldības zemesgabala Kāpas iela 22 atsavināšanu 

(ziņo M.Sprindžuks) 

M.SPRINDŽUKS informē par 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.93 

(6.pielikums), par pašvaldības zemesgabala Kāpas iela 22 atsavināšanu. 

KOMISIJA NOLEMJ: Atbalstīt 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.93. 

 

5. Par mazdārziņu zemes piešķiršanu nomā 

(ziņo M.Sprindžuks) 

M.SPRINDŽUKS informē par 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.95 

(7.pielikums), par mazdārziņu zemes piešķiršanu nomā. 

KOMISIJA NOLEMJ: Atbalstīt 2021.gada 21.aprīlī Ādažu novada domes sēdē pieņemto lēmumu Nr.95. 

 

6. Informatīvs paziņojums par Gaujas ielas gājēju celiņu no Ādažu vidusskolas līdz Zīļu 

ielai 

(ziņo M.Sprindžuks ) 

M.SPRINDŽUKS informē par  Gaujas ielas gājēju celiņu no Ādažu vidusskolas līdz Zīļu ielai 

(8.pielikums). 

KOMISIJA NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai.  

 

 

 

Komisijas priekšsēdētājs       M.Sprindžuks 

Komisijas locekle        D.Mieriņa 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


